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Rada Imigrantów i Imigrantek 

 

Protokół z jedenastego posiedzenia 

Rady Imigrantów i Imigrantek II kadencji 

w dniu 03 października 2019 roku, Gdańsk 

 

Obecni: 

 Członkowie i Członkinie Rady: Liliia Antoniuk, Majed Tinawi, Oksana Szatogo, Julia 
Shavlovskaya, Natalia Malyk, Aws Kinani, Raisa Korycka. 

 
Nieobecni:  

 Członkowie i Członkinie Rady: Susana Izzetdinova, Tatiana Gushchina, Valérian 
Collot, Natalia Kovalshyna, Andreas Hetzer, Karel Dolinski, Khedi Alieva. 

 Joanna Krupadziorow – Inspektor ds. migracji i repatriacji, Wydział Rozwoju 
Społecznego, UMG. 

 
Program posiedzenia przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie XI posiedzenia RIiI i przyjęcie porządku obrad.  
2. Sprawy bieżące:  
- sprawozdanie z dyżuru z dnia 12.09.2019 w Klubie Młodego Wrzeszczaka,  
- sprawozdanie ze spotkania z Radą na rzecz Równego Traktowania, 
- mówienie planu spotkania z Panią Prezydent Aleksandrą Dulkiewicz, 
- udział w spotkaniach: 

 Spotkanie grupy roboczej dot. Metropolitalnego Modelu Integracji Imigrantów  
i Równego Traktowania dnia 7.10. 

 Badanie ewaluacyjnych Gdańskiego Centrum Równego Traktowania dnia 7.10.  

 Szkolenia subregionalne "Pomorze na rzecz integracji".    
3. Wolne wnioski i informacja.  
4. Zamknięcie XI posiedzenia RIiI.  
 
 
Ad.1. Po powitaniu uczestników przez Liliię Antoniuk, rozpoczęto obrady. 
 
Ad.2. Sprawy bieżące: 
- Na dyżur Rady w Klubie Młodego Wrzeszczaka przyszło 8 osób z różnymi pytaniami  
i ofertami. Pytania dotyczyły przedszkoli oraz szkół i systemu szkolnictwa w Polsce, 
legalizacji pobytu w Polsce oraz oferty Domu Sąsiedzkiego. Na dyżurze pojawiła się również 
grupa osób oferująca swoje usługi jako wolontariusze. 
- Julia Shavlovskaya opowiedziała o spotkaniu z Radą na rzecz Równego Traktowania. 
Podczas spotkania ustalono, że obie Rady powinny spotykać się regularnie w celu omawiania 
wspólnych spraw i planów oraz wymiany bieżących informacji.  
- Rada ustaliła, że nowy termin spotkania z Panią Prezydent, zaproponowany przez 
Kancelarię Prezydenta, nie może zostać zaakceptowany. Rada poprosi Kanelarię Prezydenta 
o ustalenie innego terminu, odpowiadającego Członkom i Członkiniom Rady. 
- Rada nie ustaliła imiennej reprezentacji podczas spotkań dnia 7.10, jakkolwiek dopuściła 
możliwość wzięcia w nich udziału „w ostatniej chwili”. W szkoleniach subregionalnych 
"Pomorze na rzecz integracji" aktualnie biorą udział Susana Izzetdinova i Khedi Alieva. 
 
Ad.3. Wolne wnioski i informacja: 
- Rada ustaliła, że  w roku 2020 skupi się na poznawaniu i integracji z innymi Radami 
działającymi przy Prezydencie Miasta Gdańska. Przed nowym rokiem ustali wstępny 
harmonogram spotkań. 
- Rada postanowiła zwrócić się do Rady na rzecz Równego Traktowania z propozycją 
odbywania wspólnych dyżurów. 
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- Dom Sąsiedzki na Przymorzu, którego przedstawiciele skontaktowali się z Radą poprzez 
„messanger”, poprosił Radę o przeprowadzenie dyżuru na swoim terenie. Rada zgodziła się 
i ustaliła, iż dodatkowy dyżur odbędzie się 6 listopada w godzinach 17.00 – 19.00 i wezmą  
w nim udział Julia Shavlovskaya, Natalia Malyk i Raisa Korycka.  
- Raisa Korycka zaproponowała Radzie zorganizowanie spotkania z Radą Miasta. Rada 
ustaliła, że w 2020 roku takie spotkanie zostanie zorganizowane. 
 
Ad.4. Posiedzenie zakończyła Liliia Antoniuk. 
  
Na tym protokół zakończono. 
                                                                           
Protokół sporządziła Liliię Antoniuk. 


